
Protokół  VI SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 05 marca 2019r. 

Przewodnicząca Rady wygłasza sentencję: 
Otwieram VI Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  05 marca 2019 r. 

Wita  radnych, Panią Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu, naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa 

Powiatowego. 

Wita zgromadzoną publiczność, przedstawicieli prasy , radia i telewizji. 

Odbyło się ślubowanie radnej Pani Krystyny Kozieja, która weszła do Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego po rezygnacji z funkcji radnego Pana Roberta Pędziwiatra. Po ceremonii 

ślubowania Pani Krystyna Kozieja objęła mandat radnej rady powiatu. 

Wskazuje osobę do sporządzenia protokołu. Stan radnych na sesji 15. 

Informuje, że obrady odbędą  się  wg  przesłanego   porządku obrad,  który odczytała.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad ?.  Wpłynęło pismo Zarządu Powiatu  

o  wprowadzenie zmiany w  porządku obrad. Wprowadzenie  w pkt d. uchwały budżetowej 

Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok z autopoprawką. 

Przegłosowano porządek obrad  . 

 „za” 15 głosów 

Przewodnicząca  stwierdza,  że porządek obrad został przyjęty. 

Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

Protokół był wyłożony w pokoju 30. Protokół został także  wysłany radnym   drogą 

elektroniczną. Czy są uwagi do protokołu. Nie było. 

Głosowano przyjęcie protokołu. 

 „za” 15 głosów. 

p.  5. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja – przedstawia Sekretarz Powiatu ( stanowi załącznik do protokołu) 

p.6 Interpelacje radnych. Przewodnicząca Rady zgłasza interpelację dot. przeglądu 

stanu chodników przy drodze powiatowej w Woli Baranowskiej z udziałem radnych 

Rady Miejskiej i sołtysa. 

Czy są inne interpelacje lub  zapytania? Nie ma. 

p.7. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a)  w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia  zadań publicznych 



Projekt  uchwały przedstawia  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak.   Podjęto ustalenia 

na Konwencie Wójtów i Burmistrzów, który miał miejsce w styczniu 2019 roku, co do 

kwestii powierzenia Gminie Grębów prowadzenie zadań publicznych z zakresu właściwości 

powiatu pn: 1. „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R relacji Trześń – Grębów  

  w zakresie budowy ścieżki pieszo – rowerowej pomiędzy miejscowościami Zabrnie i 

Grębów”  – etap VII. 

2. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w zakresie  budowy 

chodnika pomiędzy istniejącymi chodnikami w miejscowości Grębów i Nowy Grębów” – 

etap V. 

3. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1115R relacji  Grębów – Wydrza – Krawce w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Wydrza od skrzyżowania z drogą powiatową Nr 

1116R w kierunku miejscowości Krawce” – etap II. 

Głos zabrała Radna Pani Krystyna Kozieja z zapytaniem  o kwoty na zadania, dlaczego 

przyznano tylko po 5 tys. zł na w/w zadania. Radna prosi o zwiększenie kwoty przeznaczonej 

na te zadania. Na zadane pytanie odpowiedział Pan Starosta Jerzy Sudoł. Rezerwowane są 

duże środki na drogę w Gminie Grębów relacji Grębów -Stany w m Krawce, poinformował 

również o aktywnie działającym Członku Zarządu, który reprezentuje Gminę Grębów i 

cyklicznie poszukującego pieniędzy. Gmina Grębów nie ma środków finansowych w 

budżecie, że sytuacja jest trudna o czym poinformował Wójt Gminy Grębów na Konwencie.  

Starosta przekazał równie informację o dobrej współpracy z Lasami Państwowymi i o 

środkach w kwocie 800 tyś. zł , zaznaczając jedyną okazję żeby Powiat mógł z tego 

skorzystać. Skutkiem będzie podpisanie z Lasami Państwowymi  umowy celem realizacji 

zadania. Przyjęto wstępną zasadę o proporcjonalności wspomagania każdej Gminy, kwotą po 

400 tyś na Gminę. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan 

Marek Zięba. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące” ( Krystyna Kozieja i Dominik Szewc) 

 Punkt b) porządku obrad 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba  

 Projekt  uchwały szczegółowo przedstawia  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak.  

Sprawa dotyczy udzielenia  w 2019 r. pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba w kwocie 



15 tyś zł z przeznaczeniem na realizacje zadania publicznego: - modernizacja Strażnicy OSP  

Nowa Dęba. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan 

Marek Zięba. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

15 głosów „za”, 

c)  w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu  

Projekt  uchwały przedstawia  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak, informując  

o zmianie w składzie komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. Wstąpienie po 

rezygnacji Pana Roberta Pędziwiatra radnej Krystyny Kozieji. Pani radna wyraziła zgodę na  

prace w/w komisji Projekt uchwały nie wymagał opinii z żadnej komisji. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” ( Krystyna Kozieja) 

d)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok z 

autopoprawką. Projekt  uchwały szczegółowo omawia  Skarbnik Powiatu  Elżbieta 

Wojciechowska. 

 Głos zabrał Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

Pan Marek Zięba. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

14 głosów „za”, 1 głos „ wstrzymujący” ( Krystyna Kozieja) 

e) zmiana przyjęcia Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie 

Tarnobrzeskim na lata 2019-2020 

Projekt uchwały omówiony został przez Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie Panią Ewę Kędzierską. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marian 

Grzegorzek. Projekt uchwały został zaopiniowany i rekomendowany przez Komisję 

pozytywnie z drobnymi uwagami.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  



Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

15 głosów „za” 

f) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2019 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej 

Projekt uchwały omówiony został przez Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie Panią Ewę Kędzierską. Uchwała dotyczy pierwszego podziału środków z PFRON  

w 2019 roku, aby podnieść aktywizacje społeczną, celem zwiększenia  rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki 

Społecznej Pan Marian Grzegorzek. Projekt uchwały został zaopiniowany i rekomendowany 

przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

15 głosów „za” 

 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

Wystąpił Wicestarosta Jacek Rożek z prośbą o wsparcie, pomoc i uczestnictwo w akcji – 

koncercie charytatywnym na rzecz Pana Mariusza Bajdy z Dąbrowicy, który jest 

poważnie chory, jest sparaliżowany, ma kilkumiesięczne dziecko.  

W sprawach wolnych wniosków Przewodnicząca Rady udziela głosu:  

Jako drugi zabiera głos Pan Tadeusz Rękas. Dziękuję w imieniu komisji o ustosunkowanie się 

Zarządu do prośby o zwiększeniu kwoty  do 48 tyś zł na melioracją ,a także  składa 

podziękowania za przygotowane zeszyty kontaktów. Kolejnym pytaniem było skierowane 

zapytania  radnego do Pana Starosty odnośnie nadzoru inwestycyjnego, wykonawczego, prace 

projektowych zadań jakie padły na Konwencie Wójtów i Burmistrzów, a dotyczyły 

przekazania zadań drogowych Gminie Grębów  Szczegółowo udzielił odpowiedzi na w/w 

pytanie Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak, a także Starosta Jerzy Sudoł. 

Głos zabrała również pani radna Krystyna Kozieja. Informując o możliwości składania do 31 

marca wniosków na infrastrukturę sportową, w związku z ogłoszonym konkursem, a także o 

dobrą wolę Zarządu i skorzystanie  z tej inicjatywy celem złożenia wniosku na boisko 

sportowe bądź jego remont w  SOSZW w Grębowie. Odpowiedzi udzielił Starosta Jerzy 



Sudoł informując o cyklicznym analizowaniu kosztów inwestycji, a także o poszukiwaniu, 

różnych źródeł inwestycji. Starosta zapewnił, że razem  Dyrektorem będą się starać  o 

poprawę warunków w SOSZW w Grębowie, jako ważnej dla Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady dziękuje za udział w Sesji, Przewodnicząca Rady Powiatu wygłasza 

sentencję: 

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

05 marca  2019 r.  

 

 

Sporządził 

 

Anna Kuroń-Malinowska 

 

 


